
MTÜ Eesti Tantsukunsti ja Tantsuhariduse Liit (ETTL)
reg kood 80185120

Üldkoosolek

Aeg ja koht: 04.06.2024 veebis, algus 10.10, lõpp 11.07.
Osavõtjad: Raho Aadla, Lii Ainsalu, Raido Bergstein, Sille Kapper-Tiisler, Katrin Kreutzberg,
Ingrid Elsa Mugu (liitus 10:30), Tiina Mölder, Anne Tamm-Kivimets, Monika Tomingas, Maria
Uppin-Sarv, Anu Vask.

Volitused:
Ilma Adamson volitas Anne Tamm-Kivimetsa
Helena Mansour volitas Anne Tamm-Kivimetsa
Jane Miller-Pärnamägi volitas Raido Bergsteini
Liisi Org volitas Raido Bergsteini
Anu Sööt volitas Raho Aadlat
Helle Mari Toomel volitas Anne Tamm-Kivimetsa
Allar Valge volitas Maria Uppin-Sarve

Kokku 11 liiget
Lisaks 7 volitust.
Kokku 18 häält.

Koosoleku juhataja: Anne Tamm-Kivimets
Protokollija:Monika Tomingas

Koosoleku päevakava

Koosoleku päevakorra kinnitamine
Päevakord kinnitati 17 poolt häälega, erapooletuid 0, vastu 0.

1. Majandusaasta aruande tutvustamine

Anne Tamm-Kivimets tutvustas majandusaasta aruannet.

Tõi esile olulisemaid teemasid:

- Tantsu KuuKirja väljaandmine;
- Gerd Neggo preemia välja andmine;
- tantsuspetsialisti kutse andmine - kutse sai uuendatud ja tuli juurde ka neljas tase, eelmisel

aastal sai meie poolt 25 kutset välja antud, lisaks annavad ka TLÜ ja TÜ VKA;



- Tantsunõukogu juriidilise keha taasloomine;
- Valmis ETTL uus arengukava ja hakkame nüüd tegevuskava hoogsalt täitma;

Aruande osa selgitamine.

Kõige suuremad saamata tulud on maksmata liikmemaksud.

Eelmiste perioodide seis on 16 149 €.

Aruandeaasta tulem on -2 808,85 €, mis tuleneb eelmistest perioodide jääkide ära kasutamisest.

Liidu tulud tulevad liikmemaksudest ja tantsuspetsialisti kutse taotlemisest, Kultuuriministeeriumi
toetus (loometoetuste maksmiseks ja administreerimiseks), Kultuurkapitali toetus.

Liikmeid on meil stabiilselt 249 inimest. Liikmeid läheb ja tuleb võrdselt.

2. Revisjonikomisjoni sõnavõtt ja ETTLi poolsed kommentaarid

Revisjonikomisjoni aruannet tutvustas Raido Bergstein.

Ülevaatest kõige olulisemad on kolm esimest punkti:

1. Liidu tegevus lähtub asjakohastest õigusaktidest, seadustest, põhikirjast ja muudest liidu
tegevust reguleerivatest dokumentidest.

2. Revisjonikomisjon ei tuvastanud liidu tegevuses ja tehingutes õigusvastasust.
3. Liidu projektitoetuste aruanded vastavad taotlustes võetud kohustustele.

Mõned ettepanekud: kohustuste kokkulepped võiksid kõik olla kirjalikus vormis (ka arve alusel
tehtud töö), tegevuste administreerimiseks lubatud vahendid võiks kõik kasutusele võtta, juhatuse ja
volikogu kokkulepped võiks kõik protokollida või lepinguga kinnitada.

Anne Tamm-Kivimets jagas juhatuse ja volikogu poolt kommentaare:

Lepingute kohapealt väga õige märkus, oleme paljud asjad lepinguga vormistanud, saame veel
paremini seda teha.

Kõik administreerimisest üle jäänud raha suuname loometegevuse toetusteks, julgustame kõiki
liikmeid loometegevuse toetusi taotlema.

Vahelüli toetamine - seda on juba mitu aastat toetatud ja korraldajad on meie poole pöördunud.
Plaanime ka juhatuse ja volikoguga sõnastada tingimused, mille alusel on kõikidel liikmetel
võimalik liidu vahendite olemasolul erinevaid tegemisi toetada.

3. Majandusaasta aruande vastuvõtmise üle hääletamine

HÄÄLETUS: Poolthääli 18, vastu 0, erapooletuid 0.

OTSUS:Majandusaasta aruanne

4. Avatud arutelu olulistel teemadel

Liidu liikmete kohtumine - kas oleks tarvis, kas oleks soovi?



Huvilisi on ja tore oleks, kui vähemalt kord aastas saaksime kokku. Et oleks aeg suhelda ja
omavahel tutvuda.

Võimalus ka virtuaalselt koosolekuga liituda on väga tänuväärne.

Variant oleks ka Tantsumassiiviga kohtumine ühildada. Kõik koos ühise bussiga sinna minna.

Tore mõte ühendada kohtumine juba toimuva üritusega.

5. Jooksvad küsimused

Jooksvaid küsimusi ei tekkinud.

/Allkirjastatud digitaalselt/

Koosoleku juhataja Anne Tamm-Kivimets
Protokollija Monika Tomingas


